
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 10. december 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 279
Ekspert i mediejura Oluf Jørgensen kalder det "et stort problem", at ministeriet
ikke har journaliseret de 500 dokumenterne vedrørende overbetaling af privat-
hospitaler, fordi den manglende journalisering betyder, at "medierne og offent-
ligheden ikke [kan] få nogen viden om, hvad der findes af dokumenter om
sagen." (Politiken, 09.12.2010, "500 papirer i hospitalssag forsvandt"). Deler
ministeren denne kritik, og hvordan vil ministeren sikre, at dokumenter ikke
forsvinder fra Sundhedsministeriet i fremtiden?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Hæstorp Andersen (S).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Andersen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard
formand
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